
Van de bestuurstafel – september 2024

Verslag ALV

Ondanks een niet al te grote 

opkomst, hebben we eind 

september een nuttige ALV-

gehouden. Hierin zijn een drietal 

bestuursleden afgetreden en 

hebben we een nieuwe 

penningmeester mogen 

verwelkomen.

Roken

Zoals bekend wordt ons 

complex vanaf 1 januari 

rookvrij. Wij zullen naar alle 

waarschijnlijkheid een 

asbaktegel bij de ingang van 

ons complex leggen en ook 

achterop het terrein.

Dit maken we de komende verwelkomen.

Als bestuur zijn wij er voor de 

leden en voor het reilen en zeilen 

binnen de club.

Een avond als deze is dus 

waardevol.

Dit maken we de komende 

maanden gereed!

Kick-off jeugdcommissie

Sanitair

Wij hebben vernieuwing van 

het sanitair in ons clubhuis 

hoog op ons lijstje staan.

Momenteel werken we ideeën 

uit en maken we een planning, 

waarbij we hopen dat we dit 

in de komende winter kunnen 

realiseren.

Proef gezonde snacks

We zullen spoedig ook gezondere 

snacks aanbieden in de kantine, 

denk aan fruit of bijvoorbeeld 

gezonde repen. We krijgen meer 

vragen over een gezonde snack. 

Wij stimuleren dat en gaan testen 

Prijzenkast

Nu de verbouwing van de kantine 

klaar is, rest ons nog één actie: 

het plaatsen van een kast of 

plank om alle voetbalprijzen te 

kunnen tonen. Hier wordt nog 

aan gewerkt!

Kick-off jeugdcommissie

Ter informatie; eind augustus 

vond een avond plaats waarin 

de jeugdcommissie weer 

aftrapte voor het nieuwe 

seizoen. Trainers en commissie 

kwamen samen. Vanuit het 

bestuur juichen wij dit soort 

bijeenkomsten toe, vooral ook 

omdat de jeugd de toekomst 

heeft!

Wij stimuleren dat en gaan testen 

of er ook daadwerkelijk wordt 

afgenomen.


